
23. januar 2014 

 Referat fra bestyrelsesmøde i Sundby Hvorup Bolig selskab afd. 1 Hals. 

 

Afbud fra Majbritt. 

1)Referat: Godkendt 

2)Meddelelser fra formanden: 

Der har været 2 fraflytninger i perioden. 

Der er positiv indstilling fra Byggeskadefonden i forhold til at dække udgiften ved udbedring af 

boliger på Idrætsalle 1 til og med 27. 

Energimærkninger: Loven siger, at alle boliger skal energimærkes, dette skal kunne aflæses på 

hjemmesiden. 

Vedr. ny isolering af bolig hos Willy Øgaard, forhører Torben Peter om en ny måling, så man kan få 

undersøgt, om det virker efter hensigten. 

Der er bestilt et skilt om fartbegrænsning på Lilleholm. 

 Samt der udsendes brev til beboere om, at de kører for stærkt.  

Marianne kontakter hjemmeplejerne personligt - både private og kommunale, og opfordrer dem 

til også at sænke farten. 

 

3)Orientering fra Repræsentantskabsmødet: 

Torben og Ole deltog i mødet. Landsbyggefonden går ind og betaler størsteparten for at få 

boligerne op i standart. Der laves en helhedsplan. 

Der er en ny tilbygning på hovedkontoret, som Torben og Ole har set. 

 

4)Nyt fra afdelingsbestyrelsesmedlemmerne: 

Ole vil gerne have en udestue. Ole sender ansøgning og billede af en sådan. 

Karin er blevet ringet op og har fået spørgsmålet: om man skal vise sin lejlighed frem, den er 

opsagt og en evt. ny lejer ønsker at se den. Det vil være i alles interesse, at vise lejligheden. Men 

lejeren har mulighed for at sige nej. 



 

 

5)Aktiviteter: 

På næste bestyrelsesmøde vil der være besøg at socialrådgiver Ann Dorte Harboe. 

Torben informerer de andre bestyrelser om vores næste møde. 

Forslag: vi holder først vores eget møde den dag fra 18-19. hvorefter Ann Dorte og evt. andre 

kommer. Måske skal vi spise efterfølgende?? 

 

6)Bøgevej 24. 

Lang snak for og imod bevarelse af selskabslokalet på Bøgevej 24. 

Vi troede, der var 2 ting i spil. A) Velfærdsrum B) Selskabslokale. 

MEN det handler udelukkende om Bøgevej 24, som bestående selskabslokale – eller ikke. 

Velfærdsrummet er besluttet til at være i højhuset. 

Vi tager emnet op igen til næste bestyrelsesmøde. Er der noget spørgsmål, er vi velkommen til at 

kontakte Sven.  

 

7)Evt.: 

Hals Fjernvarme har sendt brev til boligforeningen. 

 

8)Næste bestyrelses møde: 

7. april kl 19. Torben aftaler nærmere i forhold til et evt. besøg at Anne Dorthe og de andre 

bestyrelser i ”Gl. Hals Boligforening”. 

 

Ref. Maria 

 


